
Jabłonowo Pomorskie dnia 28.12.2023 r. 

PROTOKÓŁ z LXX Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego. 

W dniu 28 grudnia 2023 r.  odbyła się LXX  zwyczajna Sesja Rady Miejskiej Jabłonowa 

Pomorskiego. Sesja rozpoczęła się o godz. 15.30, obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz. 

Po przywitaniu Burmistrza, Zastępcy Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza, Radcy Prawnego, 

Radnych, Dyrektorów Szkół i Przedszkola, Biblioteki i Centrum Kultury i Sportu, Kierowników 

Jednostek Organizacyjnych, wszystkich obecnych na Sesji oraz osoby oglądające. 

Przewodniczący obrad poprosił Radnych o potwierdzenie obecności i stwierdził na podstawie listy 

obecności, że w Sesji uczestniczy 12 Radnych ( nieobecnych 3), a więc jest wymagane quorum. 

Przewodniczący przedstawił protokolanta i osobę obsługującą system do głosowania. Następnie 

zapytał Wysoką Radę i Burmistrza, czy do przedstawionego porządku Sesji ktoś chciałby wnieść 

jakieś zmiany. Nie było zmian. Przewodniczący przeszedł do punktu drugiego porządku 

posiedzenia obrad i zapytał czy są zapytania do sprawozdania Burmistrza z działalności między 

Sesjami, nadmienił, że sprawozdanie zostało dostarczone Radnym drogą elektroniczną. Otwarta 

dyskusja. Brak zgłoszeń. Przewodniczący obrad przedstawił kolejny punkt posiedzenia którym są 

zapytania do sprawozdania z realizacji uchwał  Rady Miejskiej w okresie między LXIX i LXX 

Sesją Rady Miejskiej, nadmienił, że sprawozdanie zostało dostarczone Radnym drogą 

elektroniczną. Brak zgłoszeń. Przewodniczący Zbigniew Mikulicz przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia do omówienia uchwał. Pierwszym punktem jest projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na lata 2024-2040. Link 

do uchwały: UCHWAŁA NR LXX/453/23 RADY MIEJSKIEJ JABŁONOWA POMORSKIEGO 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Jabłonowo Pomorskie na lata 2024–2040. Pan Burmistrz Przemysław Górski zgłosił autopoprawkę 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Jabłonowo Pomorskie na lata 2024-2040 dot. zmiany w zakresie planowanych dochodów i 

wydatków budżetu, aktualizacji wysokości zadłużenia oraz źródeł ich pokrycia, a także aktualizacji 

załącznika nr 2 w zakresie planowanych przedsięwzięć (szczegóły w nagraniu od 3 min. 44 sek. do 

5  min.  59 sek.). Następnie Przewodniczący zapytał czy są jakieś zapytania do wniesionej 

autopoprawki. Brak zgłoszeń. Przewodniczący przeszedł do głosowania ww. autopoprawki. 

Autopoprawka została przegłosowana 11 głosami ,,za” przy 0 głosów ,,przeciw” i 1 głosie 

,,wstrzymującym się”. Następnie Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza Przemysława 

Górskiego o kontunuowanie omawiania budżetu. Uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

przedstawił Pan Burmistrz Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 7 min. 34 sek. do 19 min. 

https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_02/BIPF5D8336A49322DZ/14_XLIIIWPF.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_02/BIPF5D8336A49322DZ/14_XLIIIWPF.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2024_01/BIPF60DF55EAE5C2DZ/1.___WPF_2024_28.12.2023.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2024_01/BIPF60DF55EAE5C2DZ/1.___WPF_2024_28.12.2023.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2024_01/BIPF60DF55EAE5C2DZ/1.___WPF_2024_28.12.2023.pdf


19 sek.). Następnie Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącą Aleksandrę Juszkiewicz o 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wydania opinii o 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na lata 2024-

2040 (szczegóły w nagraniu od 19 min. 50 sek. do 21 min. 56 sek.). Następnie przewodniczący 

obrad poprosił o wydanie opinii do tego projektu uchwały wraz z naniesioną autopoprawką przez 

komisje stałe Rady Miejskiej. Opinie przedstawiły następujące komisje stałe Rady Miejskiej: 

– Komisja Komunalna opinia ( pozytywna / negatywna) 

– Komisja Rolnictwa opinia ( pozytywna / negatywna ) 

– Komisja Oświaty opinia ( pozytywna /negatywna ) 

– Komisja Budżetu opinia (pozytywna / negatywna ) 

Po uzyskaniu opinii przewodniczący obrad otworzył dyskusję. Głos zabrał Pan Radny Mirosław 

Gaczyński (szczegóły w nagraniu od 22 min. 54 sek. do 24 min. 42 sek.) wyp. dot. deficytu. Głos 

zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 24 min. 46 sek. do 29 min. 53 

sek.) wyp. dot. odpowiedzi na ww. Głos zabrał Pan Radny Mirosław Gaczyński (szczegóły w 

nagraniu od 29 min. 59 sek. do 30 min. 11 sek.) wyp. dot. odpowiedzi na słowa Pana Burmistrza. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie tego projektu  uchwały i stwierdził, że uchwała została 

przyjęta 11 głosami ,,za”,  przy 0 głosów ,,przeciw ” i 1 głosie ,,wstrzymującym się”,  otrzymuje  

nr LXX/453/23  i wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2024 r. i 

zostaje podana do publicznej wiadomości.  Link: raport z głosowania. 

Kolejnym projektem uchwały jest uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Jabłonowo Pomorskie na rok 2024. Link do uchwały: UCHWAŁA NR LXX/454/23 RADY 

MIEJSKIEJ JABŁONOWA POMORSKIEGO z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na rok 2024. Uzasadnienie tego projektu uchwały 

przedstawił Pan Burmistrz Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 7 min. 34 sek. do 19 

min.). Pan Burmistrz Przemysław Górski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na rok 2024 dot. zmiany w zakresie 

planowanych dochodów i wydatków, o charakterze inwestycyjnym, planowanym udzieleniu dotacji 

dla OSP Jabłonowo oraz realizacji zadania Cyberbezpieczny Samorząd (szczegóły w nagraniu od 3 

min. 44 sek. do 5  min.  59 sek.). Następnie Przewodniczący zapytał czy są jakieś zapytania do 

wniesionej autopoprawki. Brak zgłoszeń. Przewodniczący przeszedł do głosowania ww. 

autopoprawki. Autopoprawka została przegłosowana 11 głosami ,,za” przy 0 głosów ,,przeciw” i 1 

głosie ,,wstrzymującym się”.  Następnie Przewodniczący poprosił Wiceprzewodniczącego 

Krzysztofa Kamińskiego o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w 

sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na 

rok 2024 (szczegóły w nagraniu od 32 min. 48 sek. do 34 min. 15 sek.). Przewodniczący poprosił 
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Wiceprzewodniczącego Krzysztofa Kamińskiego o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na 2024 

rok (szczegóły w nagraniu od 34 min. 35 sek. do 36 min. 09 sek.).  Głos zabrał Pan Burmistrz 

Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 36 min. 13 sek. do 37 min. 55 sek.) wyp. dot. 

ustosunkowania się do słów Pana Radnego Mirosława Gaczyńskiego i złożenia wniosku o 

wskazanie inwestycji, które można wykreślić, aby nie zaciągać takiego deficytu. Głos zabrał Pan 

Radny Mirosław Gaczyński (szczegóły w nagraniu od 38 min. 02 sek. do 38 min. 05 sek.) wyp. dot. 

odpowiedzi na słowa Pana Burmistrza. Głos zabrał Pan Radny Wiesław Grabowski (szczegóły w 

nagraniu od 38 min. 13 sek. do 39 min. 03 sek.) wyp. dot. niecelowości budowy świetlicy w 

Mileszewach. Głos zabrał Pan Przewodniczący (szczegóły w nagraniu od 39 min. 05 sek. do 39 

min. 59 sek.) wyp. dot. celowości budowy świetlicy w Mileszewach. Głos zabrał Pan Radny 

Wiesław Grabowski (szczegóły w nagraniu od 40 min. 01 sek. do 40 min. 13 sek.) wyp. dot. 

odpowiedzi na słowa Pana Przewodniczącego. Głos zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski 

(szczegóły w nagraniu od 40 min. 17 sek. do 43 min. 59 sek.) wyp. dot. inwestycji. Następnie 

Przewodniczący poprosił Pana Burmistrza Przemysława Górskiego o przedstawienie stanowiska w 

sprawie opinii komisji Rady Miejskiej do projektu uchwały budżetowej. Głos zabrał Pan Burmistrz 

Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 44 min. 21 sek. do 44 min. 42 sek.). Następnie 

przewodniczący obrad poprosił o wydanie opinii do tego projektu uchwały wraz z naniesioną 

autopoprawką przez komisje stałe Rady Miejskiej. Opinie przedstawiły następujące komisje stałe 

Rady Miejskiej: 

– Komisja Komunalna opinia ( pozytywna / negatywna) 

– Komisja Rolnictwa opinia ( pozytywna / negatywna ) 

– Komisja Oświaty opinia ( pozytywna /negatywna ) 

– Komisja Budżetu opinia (pozytywna / negatywna ) 

Po uzyskaniu opinii przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad tym projektem uchwały wraz z 

naniesioną autopoprawką. Brak zgłoszeń. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie tego 

projektu  uchwały i stwierdził, że uchwała została przyjęta 11 głosami ,,za”, przy 0 głosów 

,,przeciw” i 1 głosie ,,wstrzymującym się”, otrzymuje nr LXX/454/23 i wchodzi w życie z dniem 1 

stycznia 2024 r. i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko 

Pomorskiego oraz podaniu do publicznej wiadomości.  Link: raport z głosowania. Głos zabrał Pan 

Przewodniczący (szczegóły w nagraniu od 46 min. 24 sek. do 47 min. 34 sek.) wyp. dot. budżetu na 

rok 2024 oraz podziękowań dla osób pracujących nad tym projektem uchwały. Głos zabrał Pan 

Burmistrz Przemysław Górski (szczegóły w nagraniu od 47 min. 41 sek. do 52 min. 40 sek.) wyp. 

dot. podziękowań. Przewodniczący przeszedł do punktu interpelacje i zapytania następnie otworzył 
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dyskusję. Brak zgłoszeń. Przewodniczący obrad przeszedł do punktu  ,,wolne głosy i wnioski” i 

otworzył dyskusję odnośnie tego punktu.  Głos zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski (szczegóły 

w nagraniu od 53 min. 08 sek. do 54 min. 49 sek.) wyp. dot. życzeń noworocznych. Oklaski. Głos 

zabrała Pani Wiceprzewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz (szczegóły w nagraniu od 54 min. 58 

sek. do 56 min. 15 sek.) wyp. dot. podziękowań skierowanych do Pani Skarbnik Barbary 

Suchockiej. Głos zabrał Pan Przewodniczący Zbigniew Mikulicz (szczegóły w nagraniu od 56 min. 

24 sek. do 57 min. 55 sek.) wyp. dot. życzeń noworocznych. Oklaski. 

Następnie Przewodniczący obrad zamknął LXX Sesję Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego. 

Sesję zakończono o godzinie 16:28. 

 

     Protokołowała:                                                                              Podpis Przewodniczącego obrad: 

  Mirela Paradowska                                                                              Zbigniew Mikulicz 


